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Det årlige Lions loppemarked i Otteruphallen har i mere end 30 år været 
omdrejningspunkt for klubbens økonomiske grundlag.  
 Selvom loppemarkedet i 2018 omsatte for næsten det samme beløb som 
tidligere, kan vi se at overskuddet falder – år for år. 
 
Det skyldes bl.a. at vi må have hjælp fra andre foreninger til at varetage det store 
arbejde med at hente og bringe effekterne, samt opstille og afvikle hele 
markedet. 
 Men også øgede omkostninger og større krav til affaldshåndtering af 
overskudseffekterne, som afhændes bl.a. på kommunens genbrugsplads.   
 Samtidig kan vi se at konkurrencen fra andre organisationer udfordrer 
kvaliteten af de afhentede effekter, siger Lions Otterup President Rolf Brems. 
 
Derfor afholder Lions Otterup ikke loppemarked fremover, hvilket betyder 
at vi stopper med at indsamle effekter fra husstande og dødsboer i vores 
lokalområde. 
Allerede indsamlede effekter vil blive overgivet til andre hjælpeorganisationer. 
 
Da økonomien i loppemarkedet er uløseligt forbundet med ældrefesten i 
Otterup Hallen, ser vi os desværre også nødsaget til at udskyde denne.   
 
Vi i Lions Otterup vil stadig bestræbe os på at være en vigtig og stabil 
hjælpeorganisation i lokalområdet.  Vi har haft stor succes med vores udsolgte 
kirkekoncerter, auktion på torvet og julemarked, vi undersøger nu andre 
muligheder for indsamling af midler, som kan komme fremtidige ansøgere til 
gode.  
 
Lions Otterup takker for den hjælp, velvilje og støtte som mange borgere 
gennem årene har udvist.  
 
På vegne af Lions Otterup 
 
PR- koordinator Steen Knudsen 
 
 


